
SPF Vikbolandet
Styrelsemöte 2018-11-14 Protokoll nr 09

Plats: Östra Husby Bygdegård

Närvarande: Lars Andersson, Magnus Arnoldson, Gunilla Nensén-
Johansson, Agneta Carlberg, Paul Finér, Stig Botvidsson, 
Margareta Roos och Iréne Crona

Frånvarande: Siv Hellström 

§ 1 Sammanträdet öppnas
Ordförande Lars Andersson hälsade alla hjärtligt välkomna till dagens 
möte samt förklarade det öppnat.

§ 2 Dagordning
Utdelad dagordning fastställdes. 

§ 3 Föregående protokoll.
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

§ 4 Val av protokolljusterare
Till protokolljusterare valdes Margareta Roos.

§ 5 Medlemsläget
Medlemsantalet är idag 409, men av dessa är det två personer som anmält 
intresse för inträde och ännu ej betalt medlemsavgiften. 

§ 6 Ekonomin
Lars Andersson meddelade att föreningen f.n. ligger på 27 000 kr plus. 
Dock återstår en del fasta avgifter att betala innan årsskiftet, men ett 
överskott på ca 15 000 kr lär det kunna bli.

Från föreningens bouleansvariga hade en begäran inkommit att få 
införskaffa ett lass sand för att förbättra de nu rejält leriga banorna.
Styrelsen beslutade tillstyrka denna begäran.

§ 7 Oktoberfesten
Lars Andersson meddelade att Oktoberfesten gått med ca 10 000 kr vinst.
Mycket tack vare det stora deltagarantalet och arrangerande 
sockenombuds goda inköpsplanering. 



 
§ 8 Resor

Agneta meddelade att det inte blir några fler resor det här året. 
Några tänkbara förslag till dagsresa, långresa och julresa framfördes och 
diskuterades, men några beslut fattades inte. 

Hon berättade också att hon deltagit i det möte med sex andra 
reseansvariga i regionen,  som St Olofs reseansvarige anordnade den 15 
oktober i Norrköping. Man hade diskuterat möjliga former för samarbete 
och kommer att träffas igen den 20 januari 2019.

Från Viking Line hade föreningen fått en inbjudan för 2 personer till en 
kryssning med julbord/frukost/lunch den 19-20 december för endast 
360 kr/person. Anmälan senast den 4 december. Ingen av styrelsens 
medlemmar såg dock någon möjlighet att ta del av inbjudan.

§ 9 Seniorevent
Årets News55 Seniorevent äger rum i Värmekyrkan i Norrköping den 15-
16 november. Gunilla Nensén-Johansson och Iréne Crona representerar 
vår förening och kommer att bemanna SPF:s monter fredagen den 16 nov
kl 12-14.

§ 10 Besluta om positivt resultat
Tack vare det positiva resultatet i föreningens ekonomi (=överskott) som 
nämndes i § 6, beslutade styrelsen att använda detta till att bjuda på årets 
Grötfest. Max 150 personer kan delta. Information kommer att ges och 
anteckningslista att läggas ut vid nästa månadsmöte den 29 november. Det
kommer även att meddelas på vår hemsida och via annons i tidningen. 

§ 11 Reseräkningar
Lars Andersson delade ut blanketter och uppmanade styrelsemedlem-
marna att lämna in ev reseräkningar vid nästa styrelsemöte, samt ange hur 
man ville få sin utbetalning.

§ 12 Valberedningens ordförande
Lars Andersson hälsade Valberedningens ordförande Monica Helgesson 
välkommen till mötet. Hon talade om olika alternativ när det gäller 
styrelsen sammansättning, dess antal medlemmar och funktionärer. Hon 
berättade vidare att man i valberedningen arbetar aktivt för att försöka 
hitta en ny ordförande samt 3 nya styrelsemedlemmar , som kan ersätta de
avgående Lars Andersson, Siv Hellström och Irene Crona. Styrelsen 
meddelade att man om möjligt ville behålla styrelseantalet på 9 
medlemmar.



§ 13 Övriga frågor

Tack för uppvaktning
Från Ingmar Svanberg och Bengt Magnusson hade inkommit tackkort för 
föreningens uppvaktningar på deras respektive 80-årsdagar.

Inbjudan från Studieförbundet Vuxenskolan och SPF Seniorerna 
Östgötadistriktet
Från ovannämnda hade inkommit inbjudan till en informations- och 
inspirationsträff i Fontänen, Linköping, den 23 november i ämnet 
”Tryggare ekonomi på äldre dar”. Ingen av styrelsens medlemmar hade 
möjlighet att delta.

§14 Avslutning och nästa möte
Ordföranden tackade de närvarande för visat intresse och avslutade 
dagens möte. Nästa styrelsemöte äger rum onsdagen den 5 december 
2018,  kl. 13.00  i Östra Husby bygdegård. 

Vid protokollet: ___________________ 
Iréne Crona

Justerat:       _______________________ ________________________
Lars Andersson Margareta Roos


